
 

Mötesnoteringar för WSK medlemsmöte, 2024-09-17, 18:00  
WSK klubblokal i Valdemarsvik 

 
Närvarande  

Styrelsen: Fredrik Höge, Fredrik Fredriksson, Per Svensson, Peter Jonsson, Per Hanö, Kersti Hansson, 

Evelina Södervall, Lars Wiberg. Drygt 40 medlemmar närvarade.  

Diskussionspunkter som annonserats i förväg var: 

• Brygginformation, dvs nyheter angående bryggprojektet på Arholmen 

• Behov av funktionärer i föreningens verksamhet 

• Planer för hamnen i Valdemarsvik 

• Vinterplatsregler & avtal 

• Klubbmästare i segling 

• Övrigt 

Noteringar under mötet 

Brygginformation: entreprenören påbörjar projektet kommande vecka (39). Arholmekommittén 

kommer att förbereda det hela, bl a att flytta flytbryggan som idag kopplar till den fasta gamla 

bryggan. Kersti informerade om ekonomin kopplat till nya bryggan och informerade om att vi fått in 

närmare 15.000 kr i gåvor från medlemmar. 

Behov av funktionärer: Fredrik Fredriksson (WSK’s ordförande) återkopplade om vikten av 

funktionärer i verksamheten, ett ämne som är återkommande på WSK’s styrelsemöten. Fredrik Höge 

(WSK’s sekreterare) föredrog lite statistik där antalet medlemmar är 448 st (senior: 120, 

familjemedlemskap: 130, familjemedlemmar: 191, ungdom: 7) vilket är 20 färre än vid årsskiftet. 

Omkring decennieskiftet var vi över 500 medlemmar.  

Det förefaller vara en vikande trend i antalet medlemmar och det är svårt att värva funktionärer till 

föreningens verksamhet, en trend vi behöver vända. Vi kan hantera att inte alla kommittéer är helt 

fyllda men vi kan inte hamna i en situation där vi inte har Valberedare där det idag saknas en (1). 

Dessutom så behöver vi ha en ungdomskommitté vilket är mycket viktigt för föreningens framtid. Vi 

lyckas ändå att få till ett ungdomsläge, vilket är fantastiskt kul med allt engagemang från dessa 

ledare, men vi behöver stadigare grund i form av en ungdomskommitté till ungdomsverksamheten.  

Planer för hamnen i Valdemarsvik: kommunen har annonserat en förändring för hamnen i 

Valdemarsvik där Fredrik Fredriksson återkopplade information från Valdemarsviks kommun. 

Diskussionen berörde bl a att bryggorna är i behov av en vederhäftig besiktning då en drift/underhåll 

av hamnen beror av känt läge med avseende på bryggornas beskaffenhet. Vi vädrade även frågan 

huruvida WSK skulle kunna axla ett större ansvar i termer av att hantera fler hamnplatser. WSK 

styrelse tar initiativ till att initiera fortsatta diskussioner med kommunen. 

Vinterplatser: Vinterplatsreglerna är uppdaterade och i samband med årets upptagning ska samtliga 

även skriva på ett avtal så att det är tydligt att båtägare kvitterar dessa vinterplatsregler samt 

avgifter i händelse av att båtar blir kvar på land över sommaren. Kvarlämnade båtar är ett ökande 

problem i landet varför vi behöver vara noggranna i framtid och förekomma risken för att båtägare 

helt enkelt lämnar sina båtar i WSK’s händer.  



 
Klubbmästare i föreningen: Göran Roback gratulerades till att ånyo inteckna sitt namn i 

vandringspriset.  

Övrigt: 

• En motion kommer inkomma till årsmötet där det föreslås att vi avskaffar ’48-

timmarsregeln’ i samband med kappseglingar, dvs att man minst 48 timmar innan start ska 

anmäla sig med segelsättning, annars får man ett högre SRS-tal som speglar användning av 

undanvindssegel (vilket många inte har eller använder). Motionären tänker att fler kan 

komma att delta om man kan anmäla sig strax före skepparmötet utan att få ett sämre SRS-

tal vilket i praktiken göra att man inte har något med tätstriden att göra. 

• Festkommittén annonserade att det kommer att bli ärtsoppa även i samband med nästa 

kappsegling av Höstskottet! 

• Slipen informerade om att flera medlemmar önskat hjälp av slipenkommittén för att få upp 

sina båtar (3 stycken). Det kan finnas skäl till detta, även om det är att föredra att 

medlemmarna tillser att någon vän hjälper till istället för att engagera slipenkommittén som 

ändå har en full dag i samband med upptagning. Det föreslogs att medlemmar uppmuntras 

till att skänka en gåva till föreningen för den hjälp som slipenkommittén mönstrar.  

• Mastförvaringsplatser vädrades där det föreslogs att möjliggöra mastförvaring på våningen 

över den lokal där medlemsmötet hölls. Hamnenkommittén föreslogs att inkomma med 

förslag på kostnader för travers mm i samband med årsmötet.  

• Arbetsdag i hamnen (för främst våra jollar / båtar) genomfördes i våras och det föreslogs att 

detta borde bli en återkommande aktivitet i verksamheten.  

• Det föreslogs att alla medlemmar bör uppmuntras att tydligt märka upp sin material så vi vet 

vems prylar som ligger i klubbens lokaler. Mail föreslogs med denna information.  

• Det föreslogs att vi skulle kunna överväga att köpa Storängen av kommunen vilket skulle 

kunna vara en bra investering på sikt (istället för hyra/arrende).  

• Registeransvarig uppmuntrade alla till att förmedla/anmäla mailadresser för att underlätta 

informationsspridningen.  

• Vi avslutade med att tacka Lena och Kersti för sitt arbete med att arrangera mötet och dess 

förtäring! 

 


